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 Dnr BUN 2020/073 

Barn- och utbildningsförvaltningen 
 

  
Till  Barn- och utbildningsnämnden 

  
  

 

Markfråga Slätten 

Förslag till beslut 
Klicka här för att skriva förslag till beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Styrgruppen för Slättens förskola begärde ställningstagande av markanvändningens 
omfattning för utemiljön (förskole-gården) i samband med den utökade verksamheten. 
Tidigare skolgård på Slättens förskola gjordes före Boverkets rapport och hade en friyta på ca 
1 700 kvadratmeter (kvm). Erfarenheten från denna förhållandevis lilla gård är att den 
begränsade ytan inte klarade av slitaget som uppstod med de 50 förskolebarnen som nyttjade 
den. Gräsytan var konstant nersliten och föräldrar klagade på att barnens kläder var sandiga 
och jordiga efter en dag på förskolan. Den planerade gården till den utökade förskolan ska 
klara belastningen av 6 avdelningar vilket innebär ca 100 förskolebarn och en friyta på 4 000 
kvm. 
Ärendet var uppe i Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-03-18 § 69 med beslut om att 
återremittera till kommunledningskontoret för att få in barn- och utbildningsnämndens 
synpunkter på hur mycket mark de är beredda att stå för kopplat till kostnaden 

Beslutet ska skickas till 
kommunledningskontoret 

Handläggare 
Per-Erik Lorentzon, förvaltningschef 
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